
Usnesení přijaté na 7.zasedání Obecního zastupitelstva Obce Dříteň konaného dne 12.12.2011 od 18hod v prostorách 

Obecního úřadu ve Dřítni. 

Přítomni:dle prezenční listiny,omluven:p.Lukáš K. 

Ověřovatelé zápisu: sl. Pekárková J. 

                                        p. Šílený M. 

S navrženým programem schůze souhlasí všichni přítomní zastupitelé. 

OZ bere na vědomí kontrolu usnesení přijaté na 6. zasedání OZ. 

OZ souhlasí, aby se k rozhodnutí OZ č.6 ze dne 12.9.2011 přidala formulace: tímto se ruší usnesení OZ č.10 ze dne 

17.12.2008 v bodě o prodeji pozemků manželům Chmelovým. 

OZ  projednalo  prodej pozemku pod  vážnicí ZD Nova Dříteň. 9 hlasy proti,1 hlas pro,3 hlasy se zdržely. 

OZ prodej neschválilo.  

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo: 

 zápisy OR č.17,18,19,20 

 dotace od KÚ JčK pro SDH ve výši 345 Kč 

 dotace od Mze ČR ve výši 3mil.Kč na ČOV Velice profinancované v roce 2011 

 rozpočtové provizorium na 1.čtvrtletí r. 2012  v příjmové části v neomezené výši a ve výdajové části        v částce  

10.500.000,-- Kč 

 rozpočtové opatření č.10 dle přílohy 

 dodatek č.6 ke zřizovací listině ZŠ a MŠ Dříteň 

 dodatek č.3 ke smlouvě o vypůjčce majetku ZŠ a MŠ Dříteň 

 prodej parcely č.575/40 v k.ú. Dříteň manželům Machovým 

 od roku 2012 způsob odpisování majetku obce rovnoměrný, odpisování bude prováděno 1x ročně až do 

zůstatkové ceny 5%  

 směnu pozemků s Jihočeským krajem dle přílohy – soupis parcel 

 prodej pozemků Jihočeskému kraji dle přílohy – znalecký posudek č.536-46/2011, za cenu obvyklou 

 finanční dar včelařům ve výši 20 000,--Kč pro rok 2011 na činnost 

 cenu vodného stejnou jako v minulém roce pro rok 2012 

 cenu stočného  100,-- Kč včetně DPH na osobu  pro rok 2012  

 dofinancování nákupu sekačky pro ošetřování travních ploch obce Dříteň. Sekačka bude zakoupena s dotací 

Svazkem obcí Blata a po době udržitelnosti projektu bude převedena do obce Dříteň 

 vyhlášku o místních poplatcích ve stejném znění jako v minulém roce pro rok 2012 

 

 



Interpelace. 

p. Stulík J. :- poruchy amplionů – již se řeší 

                    -  nevhodně skladované palivové dřevo  ve dvoře na zámku 

p.Šílený M. :- poškozená cesta mezi rozvodnou a Malešicemi-bude se řešit 

p.Lukáš R. : -nevyhovující stav cesty na Bílé Hůrce-bylo vysvětleno 

                     -dotaz na frekvenci svozu odpadů 

                     - dotaz  na správce kanalizace 

p. Niedlová E. : -dotaz na činnost komisí a osadních výborů 

 

Bylo schváleno všemi přítomnými členy zastupitelstva 

 

 

 

Zapsala: Zimová E.                                                                                             Ověřili: Šílený M. 

                                                                                                                                        Pekárková  J. 

 

                         

       


